

# Un nyap darrer d'altre

Uns dolentíssims gestors

No havíem eixit encara de l'estupor que l'alcaldessa de Torrent i la Junta de Govern havien estat imputats pel jutge per **prevaricació** en acceptar la denúncia dels gestors de les instal·lacions esportives del Parc Central, que sorgia altra notícia relacionada amb la gestió del consistori.

**El jutjat número 1 contenciós administratiu de València, donava la raó a l'empresa concessionària de l'aparcament Juan Carlos I (la UTE Secopsa-Nagares) situat al carrer Pare Méndez, per la que aquesta exigia a l'Ajuntament, una indemnització de 5 milions d'euros al considerar-lo responsable de la fallida de l'aparcament.**

**A un ajuntament malbaratador, amant d'obres faraòniques i inútils, una bona mostra és el mercat multifuncional (?¿) en construcció, cal adjuntar-li l'adjectiu de manifesta incapacitat de gestió.**

Fa pocs anys que s'inaugurava la plaça Unió Musical, darrere de l'edifici del Metro Torrent-Avinguda. Al poc de temps, les lloses que cobrien la plaça, semblaven somogudes per un terratrèmol, la qual cosa feia bastant incòmode el trànsit per aquest indret. Quan plovia, hi havia filtracions que obligaven a recollir l'aigua amb poals a les andanes del Metro, amb la consegüent molèstia per als usuaris.

Així fins aquest estiu quan l'Ajuntament anuncià amb un gran cartell, que anava a gastar-se 409.500 euros per apanyar la plaça i que ha significat haver-la d'alçar tota. Ho ha fet sense informar la ciutadania sobre el fet que l'empresa constructora assumiria la reforma (sembla que l'empresa està en concurs d'acreditadors, però, ¿no hi ha cap assegurança a 10 anys per a aquests casos i per a una obra pública?

Els comerciants que tenen les seues tendes i bars al voltant de la plaça, no sols han patit durant anys l'inestabilitat d'elles lloses, sinó que han hagut de viure com durant alguns mesos els han "tancat" els negocis, els han provocat pèrdues importants (l'ajuntament els pensa indemnitzar en acabant l'obra amb 400 euros, no és broma) i per la informació que han rebut, encara no saben com i quan acabarà el disseny de la plaça.

**És cert que molts dels projectes mal gestionats que denunciem venen de l'època del PSZOE i que després, el Partit Popular ha fet seus. Tots dos partits han ignorat la ciutadania, no l'han consultada, han actuat de manera despòtica... i aquest ha estat el resultat, la suma d'unes males maneres de govern amb milions d'euros malbaratats.**

**Guanyem Torrent proposa que la gestió de la ciutat es faça amb la màxima transparència, es consulte el veïnat, es munten comissions de control i es desenvolupe allò que siga aprovat mitjançant uns pressupostos participatius.**

# Una chapuza tras otra

## Unos pésimos gestores

Apenas terminábamos de conocer que la alcaldesa de Torrent y la Junta de Gobierno habían sido imputados por el juez por **prevaricación** tras la denuncia presentada por los gestores de las instalaciones deportivas del Parc Central, cuando surgía otra noticia relacionada con la gestión del consistorio.

El juzgado número 1 de lo contencioso administrativo de Valencia daba la razón a la empresa concesionaria del aparcamiento Juan Carlos I (la UTE Secopsa-Nagares) situado en la calle Padre Méndez por la que ésta le exigía al ayuntamiento una indemnización de cinco millones de euros al considerarlo responsable de la quiebra del aparcamiento.

**A un ayuntamiento derrochador, amante de obras faraónicas e inútiles, una buena muestra es el mercado multifuncional (¿?) en construcción, hay que adjuntarle el adjetivo de manifiesta incapacidad de gestión.**

Hace pocos años se inauguraba la plaza de la Unión Musical, tras el edificio del metro Torrent-Avinguda. Al poco de su inauguración las baldosas que cubrían la plaza parecían removidas por un terremoto, lo que hacía bastante incómodo pasear por el lugar. Cuando llovía se producían filtraciones que obligaban a poner pozales en los andenes del metro para recoger el agua de lluvia, con la consiguiente molestia para los usuarios.

Y así hasta este verano en que el ayuntamiento anuncia con un gran cartel que va a gastarse 409.500 euros en un arreglo definitivo de la plaza, lo que ha significado levantarla toda. Antes que nada debería informarse a la ciudadanía si no había posibilidad alguna de que quien hizo mal la obra asumiera la reforma (parece que la empresa constructora está en concurso de acreedores, ¿pero no existe un seguro con duración de 10 años para estos casos que debe ser suscrito por quien aborda una obra pública?).

Los comerciantes que tienen sus tiendas y bares alrededor de la plaza, no solo sufrieron durante años las inestables baldosas, sino que han tenido que ver como durante varios meses les han “cercado” sus negocios, les han provocado pérdidas muy importantes (el ayuntamiento les piensa indemnizar al final de la obra con 400 euros, no es broma) y por la información que les ha dado aún no saben como acabara finalmente el diseño de la plaza.

**Es cierto que muchos de los proyectos mal gestionados que denunciamos vienen de la época del PSOE y que luego el Partido Popular hizo suyos. Ambos partidos ignoraron a los ciudadanos, no les consultaron, actuaron de manera despótica ... y ese ha sido el resultado. Aderezada esta mala forma de gobierno con millones de euros malgastados.**

**Guanyem Torrent propone que la gestión de la ciudad se haga con la máxima transparencia, se consulte a los vecinos, se monten comisiones de control en todos los ámbitos y lo que se realice sea aprobado a través de presupuestos participativos.**